
Zápis ze schůze výboru 

ZKO Pyšely IČO: 67981267 ze dne 20.10.2024 

(dále jen schůze) 

Svolané předsedou Vladimírem Zlesákem 

 

I. 

Přítomni: 

Vláďa Zlesák – předseda (dále jen Vláďa) 

Václav Benkovský – Jednatel (dále jen Vašek) 

Kateřina Mohapelová – pokladník (dále jen Katka) 

Monika Berhmannová – hl. výcvikář (dále jen Monika) 

Omluveni: 0 

 

Body jednání: 

 

1) Termíny členské schůze 2024 

Dohodli jsme se na termínech 16.11. a 30.11 2024 od 15.00 hod. Tyto termíny budou poslány emailem na 

členy a dle účasti v kalendáři ZKO bude vybrán přesný termín. 

 

Pro: 4  

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 

 

2) Připomenutí příprava podkladů na členskou schůzi 

Připomenutí výboru aby připravil každý za sebe podklady pro členskou schůzi.  

Katka - účetní zprávu 

Vláďa – zprávu hospodáře 

Monika – zprávu hlavního výcvikáře 

 

Pro: 4  

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 

 

3) Očkování psů členů a jejich evidence 

V roce 2024 se mělo očkování členů evidovat v novém systému. Ten bohužel nevznikl a evidence se dělala 

špatně. Vrátíme se tedy ke staré klasické evidenci. Až se bude posílat pozvánka na členskou schůzi s přesným 

datem, bude každý člen vyzván, aby na členskou schůzi přinesl i očkovací průkazy psů. Tam budou evidováni 

jednatelem. 

 

Pro: 4  

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

 



4) Šlapné evidence 

Momentálně se část šlapného evidovala do kalendáře (Vašek obrany – tak jak to původně výbor chtěl), část 

jen do sešitu evidence šlapného a členové neevidovali. 

 

Nově se vše bude evidovat pouze do sešitu v klubovně.  

V případě členů, kteří nemají klíče od klubovny, nahlásí šlapné Vláďovi a ten toto zapíše do sešitu v klubovně.  

 

Pokud člen nezaplatí hned v ten den, doplatí např. při nedělních výcvicích nebo v týdnu, kdy je na cvičáku 

někdo z výboru či výcvikářů, nebo částku pošle na účet ZKO s poznámkou "šlapné".  

Apelujeme na vaší poctivost, peníze jsou na údržbu cvičáku. 

 

Pro: 4  

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

5) Body z diskuze: 

 

 Monika už nechce dále dělat hlavní výcvikářku 

Na členské schůzi bude tedy potřeba zjistit, zda někdo bude chtít dělat hlavního výcvikáře a hospodáře.  

Ve výboru je nutný lichý počet, takže buď dovolíme nového hospodáře a hlavního výcvikáře nebo výbor 

zůstane v počtu 3 osob (předseda, jednatel, pokladní) 

 

 

 Člen Jana Vodrážková – brigádnické hodiny 

Jana je již od jara těhotná, navrhujeme u ní zrušení brigádnických hodin pro rok 2024 

 

Pro: 4  

Proti: 0  

Odsouhlaseno: Ano 

 

 

 

 Závody pro rok 2025 

Vláďa navrhuje upravit počet závodů na 2:  

Ivetky memoriál – závody MZŘ a vložit i NZŘ beze stop 

Pyšelský stopař – stopařský závod 

 

Závod Krajská liga vyřadit – v roce 2023 účast 10 psů, 2024 – přihlášeni 3 účastníci 

Domluveno, že necháme otevřené k diskuzi členů na schůzi. 

 

 

 

 

Zapsal: Vladimír Zlesák 

 


